

Mötesanteckningar från BEAst Fakturautskott

Den 29 september 2020 via Teams

Deltagare från JM, Peab, Skanska, NCC, Saint-Gobain Sweden, Ramirent, Svevia och BEAst.

1 Dagens agenda och föregående möte

- a. Förslaget till agenda godkändes
- b. Anteckningar från föregående möte godkändes

2 PEPPOL BIS 3 fakturan

- a. Information kring PEPPOL projektet som syftar till att BEAst ska närma sig PEPPOL som meddelande standard. Projektet är en förstudie och ska undersöka om det är möjligt för BEAst att baseras på PEPPOL som meddelandestandard. BEAst blir då PEPPOL meddelandestandard + Byggspecifika tillägg.
- b. Istället för semikolonseparerade texter så föreslås att egenskaper används istället. Dessa egenskaper finns på radnivå och heter AdditionalItemProperty <https://docs.peppol.eu/poacc/billing/3.0/syntax/ubl-invoice/cac-InvoiceLine/cac-Item/cac-AdditionalItemProperty/>
- c. Genomgång av specifikation av PEPPOL faktura framtagna av Malin och Svante. Specifikationen ska skickas ut på remiss till Logistik-, Anläggning- och Hyresutskottet. Specifikationen från Hyresutskottet uppdaterades och specifikationen av PEPPOL fakturan tas.
- d. Svante och Rikard undersöker med Martin Forsberg varför det finns två AllowanceCharge. En under Price och en under Line.
- e. Fakturor på anläggningstransporter diskuterades. Fakturautskottet bör undersöka frågan. Samtliga deltagare undersöker om de har problem med anläggningstransporter.
- f. Svante är med på Anläggningsutskottets möte den 13 oktober för att förklara vad fakturautskottet har gjort tillsammans med Rental. Syftet är att få stöd från ett par personer från Anläggningsutskottet för att utveckla fakturor för anläggningstransporter och andra relevanta tjänster inom anläggning.

3 Övrigt och nästa möte

Nästa möte den 3 november 09:00-11:00 som webbmöte, se mötesinbjudan.

Rikard Larsson, BEAst